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Skolebestyrelsesmøde – Mandag den 12. december – 17.30-20.30 

Evt. fraværende: Büsra, Signe 

 

Der vil være en lille julefrokostanretning efter mødet 

 

Pkt. Anslået 

tid 

Indhold Rammer og indhold 

1. 17.30 Formalia 

- Underskrivelse af 

referat 

Referat: 

Referatet blev underskrevet. 

2. 17.33 Fast punkt: 

Meddelelser fra 

skolen: 

- Opfølgning omkring 

daginstitution 

- Aktuel trafiksituation 

- Ansættelser 

- Økonomi 

Orientering – korte opklarende spørgsmål 

Husk jeres postkort fra fremtiden 

Bilag 3(eftersendes eller medbringes til mødet) 

 

Referat: 

Præsentation: Skolebestyrelsen præsenterede sig, da 

der er kommet nyt medlem. Kes havde første dag i 

skolebestyrelsen, hvor han afløser Betinna, som har 

valgt at trække sig.  

 

Opfølgning omkring daginstitution: Simon 

præsenterede kommunens planer ang. bygning af ny 

daginstitution på Højvangsallé.  

 

Aktuel trafiksituation: Simon har kontaktet ”Teknik 

og miljø” med spørgsmål til regler ang. 

parkeringsforhold til nyanlæg, samt med spørgsmål 

ang. forbedring af elevernes skolevej. Simon 

informerede om svarene og fortalte at næste skridt 

vil være at invitere Trine Fog til skolen for at se på 

forholdene i spidsbelastningsperioderne.  

Skolebestyrelsen besluttede at skrive til Teknik og 

Miljø vedr. bekymring om de trafikale forhold.  

 

Ansættelser: Simon orienterede om ansættelse af 

afdelingsleder samt ny lærer til centerklasserne. 

 

Økonomi: Simon orienterede om et balanceret 

budget for dette kalenderår. Der forventes et lille 

underskud som overføres til næste budgetår.  

 

Arbejdet med visioner og værdier: Simon 

informerede om, at medarbejderne vil fortsætte 

skolebestyrelsens arbejde med udarbejdelse af 

visioner og værdier d. 18. januar. 

 

 Dato: 2. december 2022  



 

  Side 2 

3. 17.50 Fast punkt:  

Elevrådet 

Referat: 

Elevrådet har drøftet muligheden for en bedre 

skoledag. Eks. om mængden af lektier kan mindskes, 

om der kunne være mulighed for tolærerordning, 

mulighed for at få fri tidligere, ønske om bedre 

udeområder, ønske om nye stole i klasserne eller 

puder på sæderne samt ønske om mere bevægelse i 

undervisningen. Muligvis ønske om at eleverne kan 

have telefoner i frikvartererne i nogle perioder.  

4. 18.00 Ferieplan Høringssvar 

Se bilag 1 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen drøftede udkastet til ferieplanen for 

skoleåret 24/25, hvor der ligger en enkelt skoledag i 

første uge efter juleferien: fredag d. 3. januar.  

Skolebestyrelsen besluttede at udarbejde et 

høringssvar som omhandler at d. 3. januar bliver en 

feriedag og at grundlovsdag til gengæld bliver en 

skoledag.  

5. 18.10 Trafikpolitik Gennemgang og drøftelse 

Se bilag 2 

 

Referat: 

Simon præsenterede et udkast til skolens 

trafikpolitik. Punktet bliver sat på næste gang til 

yderligere drøftelse.  

6. 18.30 Den forkortede 

skoledag 

Opfølgning og drøftelse. Se bilag 4-5. 

 

Referat: 

Simon præsenterede, hvordan en anden skole har 

nedsat skoledagens længde i dette skoleår, samt 

hvilke muligheder Højvangskolen har for at kunne 

nedsætte skoledagens længde i kommende skoleår.  

 

Skolebestyrelsen besluttede at inddrage 

medarbejderne i overvejelserne omkring, hvordan 

skoledagen på de enkelte årgange evt. kan forkortes.  

 

7. 18.55 Fast punkt: Hvad skal 

kommunikeres ud? 

Referat: 

Nyt medlem – Kes Lagoni Williams 

Opfordring til lys og refleksvest på diverse fartøj. 

8. 18.57 Fast punkt: 

Eventuelt 

Referat: 

Hvordan arbejdes der med seksualundervisning på 

skolen? 

 19.00 Julefrokost  
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